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L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z jednání 16. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s. 

 
Elektronická schůzka. 

 

  

Přítomní: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, sl. Slezáková,  p. Véber 

Hosté: Bc. Krejčová 

Omluveni: p. Kropáček 

 

 

JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva a seznámil přítomné s 

navrženým programem jednání: 

1) přivítání, schválení programu jednání 

2) kontrola úkolů z jednání předsednictva a zasedání VV 

3) příprava k zasedání VV 

4) projednání stavu likvidací p.s. 

5) ekonomická situace AVZO 

6) různé požadavky p.s. a rad 

7) závěr 

 

ad1) Přivítání bylo provedeno v 17 hod. přes navázání konferenčního hovoru přes „jisti“, a 

zároveň byli přítomni seznámeni s programem jednání předsednictva, který byl schválen 

všemi bez připomínek. 

 

ad2) Ke kontrole jednotlivých bodů programu jednání 15. jednání předsednictva a 16. 

zasedání VV: 

- doposud není plněn úkol z VV krajskými koordinátory tj. provedení nových voleb 

statutárních orgánů jednotlivých p.s. po době 5 let a provedení kontroly názvů jednotlivých 

p.s., zejména v Plzeňském kraji. Námět do budoucích stanov – zrušení p.s. pro neplnění 

povinností ze strany p.s. – všeobecně např. nesplnění přeregistrace – soud může zrušit p.s. Je 

nutné zaslat příslušné dokumenty předsedovi, i když nedošlo ke změně. Bude nadále řešit 

předseda se sekretariátem. 

- v loňském roce nebyl proveden odvod členských příspěvků pouze u jednoho p.s., a to 

Moravská Třebová p.s., která na vlastní žádost požádala o zrušení svého p.s. s likvidací. Dále 

od posledního zasedání VV bylo prostřednictvím hlasování VV formou per rollam zrušen p.s. 

A
VZO Kostelec nad Labem, STSČ BP a ČSAD Děčín a p.s. Technické sporty Popovice (na 

n
ávrh KK). Vyjma STSČ BP a ČSAD Děčín, které bylo již zrušeno v r. 2013 jsou oba spolky 

ř
ádně v likvidaci (zapsáno ve spolkovém rejstříku). 

-
 nebyl splněn úkol provedení inventury majetku umístěného ve puškařské dílně p. Havelky - 

t
ento úkol trvá, dle předsedkyně RS – p. Havelka neustále není schopen stanovit termín k 

p
rovedené kontrole. Stále má dluh na splátkách. Bude odeslána oficiální výzva ke 

zpřístupnění dílny k provedení inventury, zajistí předseda spolu s účetní. 

-
 dne 12.11.2022 proběhlo řádné zasedání VV, úkol splněn 



- došlo na tomto zasedání VV ke schválení rozpočtu včetně opravení dotací pro RS a RDM v 

celkové výši 75 tis. Kč, úkol splněn. Nebude střelecká akce v Chebu. 

- na tomto zasedání VV byly schváleny dva návrhy na čestná uznání p.s., úkol splněn 

- informace o likvidaci jednotlivých p.s. včetně problémů, které vznikají tj. prodej nemovitého 

majetku i bez souhlasu VV, darování peněz z kupní ceny jednotlivým členům s tím, že p.s. 

nemá již žádné finanční prostředky - objevuje se u mnohých p.s., které požádaly dobrovolně o 

zrušení vědomi si toho, že si členové peníze rozdali a na účet hlavního spolu nejsou získány 

žádné finanční prostředky k provádění jejich likvidace 

- k podané žaloby p. Jílkovou je nařízeno jednání u Městského soudu v Praze dne 22.6.2023 

ve dvou věcech (o neplatnost usnesení 11. zasedání VV ze dne 13.6.2020 a o neplatnost 

rozhodnutí orgánu spolku - pravděpodobně ke zrušení členství). Na obě jednání by došlo k 

právnímu zastoupení JUDr. Krabičkou jako advokáta na základě plné moci podepsané oběma 

místopředsedy. V průběhu měsíce května dojde k podpisu plné moci, zajistí předseda. 

- byl zpracován metodický pokyn pro datové schránky p.s., zatím nejsou žádné ohlasy a 

informace k problémům s datovými schránkami 

- je nutno dodržovat metodický pokyn pro zaslání účetních závěrek p.s., a to již jen 

prostřednictvím datových schránek jednotlivých p.s. 

- připomínky ke stanovám, registrovány pouze dva návrhy, nový návrh  zrušení p.s. a dále pro 

neplnění povinností ze strany p.s. – všeobecné a řešit podmínky k vyloučení členů. 
- k podané žádost o dotaci od Ministerstva obrany ČR na rok 2023 mám informaci, že byť 

byly chybně vyplněny tabulky od p. Koženého, bude nám dotace přiznána po opravě těchto 

tabulek, což bylo provedeno. Předseda zašle všem členům předsednictva program dotací a náš 

zpracovaný projekt. 

- Účetní kancelář s.r.o. provedla inventuru majetku hlavního spolku včetně zařazení 

nemovitého majetku do účetnictví 

- byl dokončen nákup elektronických terčů a tabletů pro p.s. Chrastava a p.s. Horní Cerekev. 

Byly zajištěny zápůjčky těchto věcí 

- byly provedeny opravy a aktualizace údajů na našich webových stránkách. Pan Slavík 

dodělal některá doplnění, která se nyní testují – p. Kožený navrhuje stanovit pravidla 

používání www stránek. Úkol: zpracuje p. Kožený T:15.5.2023 a zašle členům předsednictva. 

 

ad3) V rámci plánu práce je připravováno zasedání VV AVZO na den 3.6., které bylo 

schváleno s tím, že 2.6. by proběhlo 17. jednání předsednictva p.s. v Chebu. Úkol: p. Véber 

ověří ubytování. Program a složení komise připraví předseda. 

 

ad4) V příloze zápisu je předložen seznam p.s. AVZO v likvidaci se stavem k 15.3.2023 

 

ad5) V příloze zápisu je předložen stav bankovních účtů AVZO TSČ ČR u jednotlivých bank 

k 28.2.2023 – viz příloha. 

Seznámení s výší pohledávek za p. Havelkou z puškařské dílny. 

 

Projednána žádost z p.s. AVZO Nová Cerekev o vrácení přeplatků odvodů, s ohledem na již 

dříve řešené případy se vrácení nedoporučuje. 

 

Projednání další ekonomické situace v AVZO s informací, že nám v rámci konkursního řízení 

společnosti Joint Invest (dříve VIB a.s.) bylo z celkové pohledávky ve výši 2.204.274,- Kč 

uhrazeno konkursním správcem 226.681,81 Kč 

 

ad6) Projednán návrh propozic ke konání mistrovství AVZO ČR ze vzduchových zbraní v 

Liberci, tyto byly schváleny.  



Žádost o poskytnutí dotace na uspořádání výše uvedeného MČR ve výši 15.540,-Kč. Na 

posledním VV byl pro mistrovské střelecké soutěže schválen příspěvek 10tis. Kč na každou, 

tudíž bude i v rámci dotaci od MO poskytnut příspěvek ve výši 10.000,-Kč, který je nutno 

vyúčtovat. 

Projednána žádost o zakoupení dvou elektronických rychlopalných stavů od KK pro 

Liberecký kraj, včetně nabídky spol. PARDINI. Liberecký kraj nemá vlastní právní 

subjektivitu, tudíž se žádost nedoporučuje a i s ohledem na prodej části pozemku – vyřízení 

pozastavit. 

Je nutno projednat a schválit propozice Turisticko-táborové olympiády dětí a mládeže na rok 

2023. STO bude konána pravděpodobně v termínu 6 - 8.10.2023 v Mordové rokli, zajistí J. 

Remža a J. Kropáček.  

 

Informace o poděkování předsedy OK AVZO TSČ Cheb. Již se nebudou mezinárodní závody 

v Chebu konat. 

 

Seznámení se zněním prohlášení o prodloužení členství v ČRDM. 

 

V průběhu posledních tří měsíců byla projednávána situace na Olomouckém kraji, kdy pan 

Kaláb vznášel mnoho požadavků a připomínek, zejména k činnosti KK, kdy nakonec pan 

Miroslav Havelka se i ze zdravotních důvodů vzdal všech funkcí vč. KK. Pan Kaláb požaduje 

změnu sídla krajského kolegia vč. výplaty peněz ze zrušeného Okresního kolegia v 

Šumperku, kde doposud není ukončena řádná likvidace. 

  

Projednání připomínek pana Michny k poslednímu zápisu z 16. zasedání VV:  

- dotazy k RS 

- k přístupu do neveřejných www stránek 

- k terčům a k jejich prodeji z p.s. od p. Michny 

- připomínky k požadovaným kalibrům 

- možné změny v zápisu z 16. zasedání VV 

- příp. ke střetu zájmů B. Slezákové 

 

Úkol: sl. Slezáková odpoví p. Michnovi k RS. 

 

Projednána žádost pana Mikulčíka o odprodeji pozemků v Chrastavě, bude předloženo VV. 

 

B. Slezáková se dotázala na člena z Chebu v RS. 

T. Kožený se dotázal a vyjádřil ke studijním materiálům a ke správným odpovědím z testu ze 

střelecké přípravy. 

J. Remža se dotázal na zpracování žádosti ROM o dotaci MO a na registraci přístupu na naše 

webové stránky.  

 

ad7) Závěr provedl JUDr. Krabička a se souhlasem všech přítomných uvedl, že příští jednání 

na základě navrženého programu s materiály proběhne stejnou formou (ušetří se čas a i 

peníze) v druhé polovině měsíce dubna 2023. 

 

Pro udělení přístupu na www stránky se žadatel zaregistruje na našich www. P. Kožený ověří 

členství v AVZO a pak udělí přístup.  

Zapsala: Ivana Krejčová       JUDr. Vítězslav Krabička

          předseda 


